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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

mely készült a 

 

KEREKDOMB KÖRNYEZETVÉDELMI EGYESÜLET 

/továbbiakban: Egyesület/ 

 

2019. március 8-án 18:00 órakor megtartott közgyűlésén. 

Közgyűlés helye: Törökbálint, Munkácsy Mihály Művelődési Ház 

 

Jelen vannak: külön ív szerint. 

 

Az Egyesület elnöke, Fernengel András köszönti az egybegyűlteket és tájékoztatja, hogy az első 

meghirdetett időpontban /2019.03.01. 18:00/ a határozatképességhez szükséges 50 % + l fő nem volt 

jelen, ezért a Közgyűlés nem volt határozatképes. Az elnök ezért a meghirdetett második időpontban a 

megjelentek számától függetlenül megnyitja a közgyűlést. 

 

A Közgyűlés Fernengel Andrást levezető elnökül egyhangúlag megválasztotta, míg a jegyzőkönyv 

vezetésére dr. Horváth Gyöngyit, hitelesítésére Horváth Lászlónét és Horváth Lászlót kérte fel. 

 

A levezető elnök megállapítja, hogy a közgyűlés határozatképes. 

 

A Közgyűlés napirendje: 

 

1. Beszámoló a 2018. év eseményeiről, az Egyesület tevékenységéről. 
 

2. A 2018. év pénzügyi beszámolójának meghallgatása és elfogadása. 
 

3. Tisztújítás 
 

4. Az egyesület 2019. évi programjai. 
 

5. A „Fák éve” mozgalom elindítása. 
 

6. Környezeti nevelési kérdések. 
 

7. Kerékpáros ügyek. 
 

8. Egyebek. 

 

A napirendet a közgyűlés egyhangúlag megszavazta. 

 

Első napirendi pont: 

 

Tevékenységek 2018-ban: 

 honlapunkon ismeretterjesztés és tájékoztatás 

 erdőtakarítás tavasszal és ősszel 

 Kék Ég tavasszal és ősszel, on-line színes változat a honlapunkon 

 veszélyeshulladék gyűjtés 

 békatáblák kihelyezése és visszagyűjtése 

 metszés bemutató és a közterületi fák megmetszése 

 majálison sátor állítás 
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 nomád tábor a Börzsönyben 

 falocsolás 4 csapattal Törökbálint szerte 

 23. Kerekdomb futás 

 digitális offenzíva beindítása, megjelentünk a facebook-on, a twitteren stb. 

 üzemlátogatás az Ida majorban 

 faültetés,180 fa elültetése több körben 

 lakossági szavazás indítása 2 alkalommal (hulladékkezelésről, aktív szabadidő eltöltésről) 

 madáretetés 3 körön, 70 helyen az erdőben, fa madáretetők beszerzése és kitelepítése 

Elnök kérdése: Van-e valakinek a tavalyi év programjaival kapcsolatban észrevétele. 

dr. Horváth Gyöngyi: Kevés olyan eseményünk van – korábban ez nem így volt – ami nem a 

munkálkodásról, hanem csapatépítésről szól. Több ilyen alkalomra lenne szükség. 

Válasz: A jövő évi munkatervbe már több ilyen alkalmat is beszerveztünk, de nyitottak vagyunk az új 

ötletekre. 

 

Az Elnökség beszámolóját az elmúlt év tevékenységeiről a Közgyűlés egyhangúlag elfogadta. 

 

Második napirendi pont:  

 

Pénzügyi beszámoló Bálint Zsuzsanna pénzügyi felelős részéről. 

A pénzügyi beszámolót lásd a mellékletben.  

 

A levezető elnök megkérdezi, kíván-e valaki kérdést feltenni a pénzügyi beszámoló kapcsán.  

Kérdés: Mitől csökkent a Kék ég újság költsége? 

Válasz: Nem tudom, talán a szerkesztő tudja. 

Válasz dr. Horváth Gyöngyitől: A régi nyomda nagyon felnyomta az árakat, ezért új lehetőségeket 

kerestem, és így találtam egy jóval kedvezőbb nyomtatási költségű vállalkozást.  

 

A Közgyűlés egyhangúlag elfogadta a 2018. évi a pénzügyi jelentést.  

 

Harmadik napirendi pont:  

 

Az Egyesület képviseleti és ügyintéző szerveinek az alapszabályban lefektetett mandátuma lejárt. A 

közgyűlés megköszöni munkájukat. 
 

A közgyűlés jelölteket állít: 
 

Elnöknek jelölik Fernengel Andrást. Fernengel András a jelölést elfogadja. 
 

Elnökségi tagoknak jelölik Fekete Lajost, Lantos Andrást, Brúder Mártont, Starzynski Zsoltot és dr. 

Horváth Gyöngyit. Fekete Lajos, Starzynski Zsolt és dr. Horváth Gyöngyi jelöltek a jelölést elfogadják, 

Lantos András és Brúder Mártont nem fogadják el. 
 

Ellenőrző Bizottság tagjaivá jelölik dr. Szedlay Gyöngyit, Lantos Andrást és Somkert Zoltánt. A jelöltek 

a jelölést elfogadják. 
 

Pénzügyi felelősnek jelölik Zorányiné Szentkirályi Emesét. A jelölt a jelölést elfogadja. 
 

A jelölteket a Közgyűlés egyhangúlag jóváhagyta. 
 

Ezt követően a Közgyűlés szavazatszámláló bizottságot hozott létre, melynek tagjai: Bálint János és 

Brúder Márton. A bizottsági tagokat a Közgyűlés egyhangúlag jóváhagyta. 
 

A szavazatszámláló bizottság ismertette a szavazás menetét: 

a szavazás titkosan történik, a bizottság által kiosztott szavazó lapokra lehet felírni a választott személy 

nevét, a legtöbb szavazatot elért személyeket kell megválasztottnak tekinteni.  
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A Közgyűlés ellenszavazat nélkül az Egyesület elnökévé választotta Fernengel Andrást. 

A Közgyűlés ellenszavazat nélkül az Egyesület pénzügyi felelősévé választotta Zorányiné Szentkirályi 

Emesét.  

A Közgyűlés ellenszavazat nélkül az Egyesület elnökségi tagjává választotta Fekete Lajost, Starzynski 

Zsoltot és dr. Horváth Gyöngyit.  

A Közgyűlés ellenszavazat nélkül az Egyesület ellenőrző bizottságába megválasztotta dr. Szedlay 

Gyöngyit, Lantos Andrást és Somkert Zoltánt. 

 

A új vezetés megköszöni a bizalmat. 

 

Negyedik napirendi pont: 

 

A 2019. év tervezett programjai: 

 veszélyeshulladék gyűjtés 

 honlapunkon ismeretterjesztés és tájékoztatás 

 erdőtakarítás tavasszal és ősszel 

 Kék Ég újság megjelentetése tavasszal és ősszel, a sikeres on-line változat továbbvitele 

 üzemlátogatások: Lantos Faiskola 

 kerékpártúrák 

 nomád tábor szervezése a Bakonyba 

 nyári falocsolás az idő függvényében 

 24. Kerekdomb futás megszervezése 

 faültetés tavasszal és ősszel is 

 madáretetés 

 újabb kérdőíves lakossági véleménykérés 

Elnök kérdése: Van-e valakinek az idei év tervezett programjaival kapcsolatban észrevétele. 

Kérdés: Hogyan lehetne több embert megmozgatni az egyesületen kívül is a programokra? 

Válasz: Ennek érdekében több szálat is elindítottunk. Ilyen pl. a novemberben indított „digitális 

offenzíva”, amivel a közösségi médián keresztül próbálunk hírverést kelteni. 

Kérdés: Mérhető ennek a hatása? 

Válasz: Az őszi faültetésnél rekord számú segítő volt, ez jó jel. 

Kérdés: Lehet még fokozni az aktivitást? 

Válasz: Jó lenne, ha több tartalom lenne a közösségi médiában, és erősebb lenne a mindennapi forgás. 

Ehhez az kéne, hogy többen tegyünk fel tartalmakat. 

 

Ötödik napirendi pont: 

 

Elnök beszámolója a „Fák éve” programról. 

Eddig is kiemelt terület volt Törökbálint fásítása, de most sok minden összegződik. Januárban az elnök 

megbeszélést tartott a Pilisi Parkerdő képviselőivel, aminek egyértelmű pozitív kicsengése volt. Többek 

között több száz csemetét finanszíroznak meg nekünk a tavaszi ültetési programhoz. E mellett - új 

kezdeményezésként - szeretnénk lajstromba venni Törökbálint legszebb fáit, melynek felkutatásához a 

lakosság együttműködését kérjük majd a Kék ég tavaszi számában. 
 

Kérdés: Mi történik a felkutatás után? 

Válasz: Szeretnénk ezeket a fákat kitáblázni, a legfontosabb adataikat feltüntetni, valamint lehetne egy 

sétautat is tervezni a bejárásukra. 
 

Azt is szeretnénk célként kitűzni, hogy a vállalkozásokat ösztönözzük, területüket ne csak fűvel zöldítsék, 

hanem fák ültetésével is. 

Mindezek mellett felvettük a kapcsolatot a Plant for the Planet mozgalommal is.  

Ennek részleteiről kérem, hogy Papp Szilvia tagunk számoljon be. 
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Hatodik napirendi pont:  

 

Papp Szilvia elmondja, hogy ebben az évben több szálon is erősítette a környezeti nevelés águnkat. 

Megbeszélést kezdeményezett mindkét iskola igazgatójával arról, hogy környezeti neveléses 

foglalkozásokat indíthasson. E mellett felvette a kapcsolatot a Plant fot the Planet mozgalommal, ami egy 

gyermek kezdeményezéséből nőtte ki magát Németországban és mára világmozgalommá lépett elő. Fákat 

ültetnek gyerekek segítségével. 

Kérdés: Mi történik utána a fákkal? 

Válasz: Nem követik úgy az életútjukat mint mi, így szeretnének tőlünk tanulni az utógondozásról. 

Kérdés: Nekünk mi a célunk a csatlakozással? 

Válasz: Ez a mozgalom a legfiatalabb generációt szólítja meg, így lehetőség van az ő bevonásukra, illetve 

utánpótlás kitermelésére. 
 

Brúder Márton felveti, hogy lehetne csatlakozni az iskolakert mozgalomhoz is. Elmondja, hogy már 

többször próbált helyet találni erre az iskolák közelében, de még nem sikerült megegyezni senkivel. Vita 

alakul ki a témáról. Elhangoznak terület javaslatok és fajta javaslatok. 

 

Hetedik napirendi pont: 

 

Az Elnök ismerteti, hogy milyen alternatívák vannak a BUBA törökbálinti bekötésére, illetve a 

Budaörssel való kerékpáros összeköttetés megvalósítására. 

Elmondja, hogy idén 5 millió forintot különített el az önkormányzat a kerékpáros úthálózat fejlesztésére. 

 

Nyolcadik napirendi pont: 

 

Brúder Márton beszámol róla, hogy felvette a kapcsolatot a Turista Szövetséggel annak érdekében, hogy 

Törökbálint és Biatorbágy között legyen túristaút összeköttetés.  

Kérdés: Mi akadályozza a folyamatot? 

Válasz: Az ideális útvonal két magánterületet is érint, velük kell tárgyalni. 

Kérdés: Milyen hosszú új szakaszról van szó? 

Válasz: Összesen a túristaút 17 km, melyből az új szakasz mintegy 10 km-nyi. 

 

 

Egyéb napirendi pont, hozzászólás nem volt, a levezető elnök ezért a Közgyűlést bezárta. 

 

 

Törökbálint, 2019. március 8. 

 

 

 

 

 

………………………………………… 

levezető elnök 

Fernengel András 

……………………………………….... 

jegyzőkönyvvezető 

dr. Horváth Gyöngyi 

 

 

 

 

………………………………………… 

hitelesítő tag 

Horváth Lászlóné 

………………………………………… 

hitelesítő tag 

Horváth László 

 


